

Morgan Stanley X The Women's Foundation
Step into STEM Scholarship

Terms & Conditions

- 1) I declare that all information provided above is complete and accurate to the best of my knowledge.
- 2) I understand that my application may be withdrawn if I have provided any untruthful or falsified information, or withheld any material information in this application form, or failed to notify The Women's Foundation Limited (TWFHK) of any subsequent change of information provided.
- 3) I understand the information and materials provided will be kept confidential and used only for the purposes relating to the award of the Scholarship by TWFHK, Morgan Stanley Asia Limited (Morgan Stanley) and/or any of its Affiliates.
- 4) I understand the Scholarship Review Panel reserves the final right to accept or decline any application.
- 5) I understand that the Scholarship shall only be awarded to students who are successfully enrolled full-time onto a STEM majored undergraduate programme at a university in Hong Kong for the 2025-2026 academic year and cannot be deferred to a following year.
- 6) I understand that STEM refers to degree majors in Science, Technology, Engineering and Maths, and excludes Medicine related degree fields.
- 7) I understand that the Scholarship consists of a one-time total award of HKD\$44,500 for the 2025-2026 academic year
- 8) I understand that I can secure other sources of scholarship/bursary funding but must disclose these to TWFHK, and that this information may be used to ensure I still meet the scholarship eligibility requirement of requiring financial assistance.
- 9) I understand that the Scholarship is conditional upon maintaining full-time enrolment onto a STEM majored undergraduate programme for the 2025-2026 academic year at the same university and receiving the requisite grades to proceed to the 2nd year. I understand that failure to do so, may require me to repay the Scholarship funds in full. Individual circumstances will be assessed on a case-by-case basis.

TWFHK and Morgan Stanley reserve the right to change these Terms and Conditions at any time.

In the event of disparities between the English and Chinese version of the Terms & Conditions, the English version shall prevail.

摩根士丹利 x 婦女基金會
「Step into STEM」獎學金

條款及細則

1. 本人聲明上述所提供的資料一切均屬真實及正確。
2. 本人已明確了解，如本人在申請表格中提供任何不實或虛假的資料、或隱瞞任何重要資料，或未能通知婦女基金會所提供的任何資料需要更改，本人的申請可能會被撤回。
3. 本人明白所提供的資料及文件將予以保密，並只用作由婦女基金會及摩根士丹利亞洲有限公司及/或其任何聯屬公司作為頒發獎學金的相關用途。
4. 本人明白獎學金審查小組保留接受或拒絕任何申請的最終權利。
5. 本人明白此獎學金只適用於 2025 至 2026 學年在香港的大學成功修讀全日制與 STEM 相關的學士學位課程的學生，並不能延期至下一學年。
6. 本人已明確了解 STEM 是指科學、技術、工程和數學的學位科目，並不包括醫學相關的學位領域。
7. 本人明白此獎學金的金額港幣 44,500 元為一次性獎學金，並只適用於 2025 至 2026 學年。
8. 本人明白本人可保留其同時獲得的其他獎學金/助學金，但必須向婦女基金會披露，而該等資料可能用於確保本人仍符合獲頒發此獎學金入息審查要求。
9. 本人已明確了解獎學金的條件是本人須於 2025 至 2026 學年修讀全日制與 STEM 相關的大學學士學位課程並獲得入讀大學二年級所需的成績。如未能符合要求，本人明白可能需要將獎學金款項全額歸還。個別情況將視乎個案進行評估。

婦女基金會和摩根士丹利保留隨時修改條款及細則的權利。

如本條款及細則的中、英文譯文有任何差異，請以英文版本為準。